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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2024. gada 16. oktobrī    Nr.30  

 

Sēde sasaukta plkst. 13.00 

Sēdi atklāj plkst. 13.00 

 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Andis Āboliņš – pašvaldības domes priekšsēdētājs 

 

Protokolētāja Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības 

nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 17 deputāti: 

Andis Āboliņš  

Antra Grūbe (aiziet 14.29 ) 

Eva Kārkliņa  

Sandra Pētersone (iziet plkst. 13.56; pievienojas plkst. 14.10) 

Ainis Stūrmanis (iziet plkst. 14.02; pievienojas plkst. 14.06)  

Andis Astrātovs (pievienojas plkst. 13.01; iziet plkst. 14.00; pievienojas plkst. 14.08) 

Dainis Karols (iziet plkst. 13.44; pievienojas plkst. 13.51) 

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš 

Oļegs Solovjovs (pievienojas plkst. 13.01) 

Lauris Pīlēģis  

Māris Rozenbergs  

Ilva Norenberga (Zoom videokonferenču platformā pieslēdzas plkst. 14.04)  

Aldis Pinkens  

Kalvis Kalniņš (iziet plkst. 14.58; pievienojas plkst. 14.59) 

Ieva Brūna-Labāne (Zoom videokonferenču platformā, pēc pārtraukuma plkst. 14.46 

pievienojas plkst. 14.47) 

Gundars Sebris (pievienojas plkst. 13.05) 

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

Andra Grīvāne-Bārda – par neierašanās iemesliem informējusi sēdes vadītāju 



Gaidis Bērziņš – par neierašanās iemesliem informējis sēdes vadītāju 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Agris Rozenfelds – pašvaldības izpilddirektors  

Lita Rollande – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Inga Purviņa – Administratīvā departamenta vadītāja 

Marta Rake-Lasmane – Administratīvā departamenta sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā 

sabiedrisko attiecību speciāliste 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vadītāja 

Aigars Šturms – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vecākais 

jurists 

Evija Šnēberga – Finanšu un grāmatvedības departamenta vadītāja 

Inga Romaško  – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vadītāja 

Egita Murauska – Kvalitātes un risku vadītāja 

Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā 

lietvede 

Elīna Grīnberga – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas biroja vadītāja 

Aija Šprunka – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā lietvede 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

 

Citi: 

Juris Kronbergs – Laucienes apvienības pārvaldes vadītājs 

Inta Zaķe – Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja 

Ligita Šnore – Rojas apvienības pārvaldes vadītāja amata kandidāte 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Andis Āboliņš iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

 Lemjošā daļa  

1. Par Rojas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

2. Par atļauju Dinai Bičulei savienot amatus. 

3. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Reģionālo attīstības centru un novadu 

apvienība”. 

 Papildu darba kārtība 

4. Par augošu koku pārstādīšanu no būvobjekta teritorijas Rīgas ielā 21, Talsos, Talsu 

novadā. 

O. Solovjovs pievienojas plkst. 13.01 

A. Astrātovs pievienojas plkst. 13.01 

G. Sebris pievienojas plkst. 13.05 

 

A. Āboliņš informē ka darba kārtībā pievienots priekšlikums: “Iekļaut darba kārtībā 

4. punktu “Par augošu koku pārstādīšanu no būvobjekta teritorijas Rīgas ielā 21, Talsos, Talsu 

novadā””. 



 

D. Tabulēvica skaidro, ka slēdzot līgumu par summu kura pārsniedz 20 000 euro 

lēmums ir jāpieņem domei. Šobrīd sagatavots lēmumprojekts “Par augošu koku pārstādīšanu 

no būvobjekta teritorijas Rīgas ielā 21, Talsos, Talsu novadā”, kur paredzēta katastrofu 

pārvaldības centra izveide un novembra mēnesī ir jāuzsāk būvniecība. 

A. Pinkens jautā, kāpēc jautājums netika skatīts vakar[15.10.2024.] Attīstības 

komitejā? 

D. Tabulēvica atbild, ka vakar tika nolemts, ka jautājums jāvirza izskatīšanai domes 

sēdē. Jautājums tika sagatavots vakar pēcpusdienā, kad Attīstības komiteja jau bija noslēgta.  

A. Āboliņš uzskata ka jautājums ir steidzams, jo koku pārstādīšanu nevar atstāt uz 

vēlāku laiku. Līdzko informācija tika sagatavota, jautājums steidzamības kārtā tika iekļauts 

šodienas[16.10.2024.] Domes sēdē. Deputātiem būs iespēja izteikt savu viedokli, balsojot  

jautājumu iekļaut darba kārtībā, vai neiekļaut un skatīt mēneša beigās. 

L. Pīlēģis jautā, vai Budžeta komisija skatījusi jautājumu? 

D. Tabulēvica – nē, 26. septembrī tika saņemti dokumenti, koku pārstādīšanas plāns, 

finanšu piedāvājums un bija pārliecība, ka nepieciešams izpilddirektora lēmumus, bet 

pārskatot normatīvus tika konstatēts, ka nepieciešams domes lēmums. Lēmumam pievienots 

atzinums, kur norādīts, kādēļ kokus nepieciešams pārstādīt. 

Notiek diskusija starp A. Pinkenu un D. Tabulēvicu. 

D. Karola viedoklis, ka jautājums ir, vai šo jautājumu iekļauj šodienas sēdes darba 

kārtībā. Ja atvēlētais laiks būtu ilgāks un mēs rūpīgāk iepazītos ar lēmumprojektu, vai tas ko 

mainīs pašā lēmumā? Lēmumprojekta mērķis ir  projektu uzsākt savlaicīgāk un ātrāk. 

A. Kalniņa viedoklis, iekļaut jautājumu šodienas Domes sēdes darba kārtībā, jo 

lēmums deputātiem būs jāpieņem jebkurā gadījumā. Šobrīd ir labi laikapstākļi, lai kokus 

pārstādītu un nepieciešams jautājumu izskatīt. 

O. Solovjovs jautā, kas notiek gadījumā, ja šis jautājums šodien netiek izskatīts? 

D. Tabulēvica skaidro situāciju, ka šī projekta ietvarā ir atsevišķi koki, kas ir 

nozāģējami, ko veic būvnieks. 

A. Āboliņš jautā, vai šobrīd notiek koku pārstādīšana? Vai objektā ir uzsākti kāda cita 

veida darbi? 

A. Rozenfelds atbild, ka ir uzsākti būves sagatavošanas darbi. Nav informācija, ka 

uzsākts darbs pie koku pārstādīšanas. Gadījumā, ja mēs neparakstām līgumu un velkam šo 

procesu garumā, tātad mēs kavējam būvniekam viņa kalendāro grafiku. Iespējams var būt 

pretprasība pret mums, ka tiek kavēts būvniecības process. 

A. Pinkens vēlas apskatīt 2022. gada jūnijā pašvaldības aizsūtīto vēstuli, kur 

pašvaldība uzņēmusies saistības. Vēstule nav pievienota Domes lēmumam. 

A. Stūrmaņa viedoklis, aicina jautājumu sadalīt divās daļās, šobrīd mēs lemjam par 

priekšlikumu iekļaut vai neiekļaut jautājumu Domes sēdes darba kārtībā. Daudz izskanējušo 

jautājumu nepieciešams uzdot izskatot jautājumu pēc būtības, nevis skatot iekļaut vai 

neiekļaut darba kārtībā. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

10 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants Kalniņš,, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris,, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  3 (Kalvis Kalniņš, Māris Rozenbergs, Aldis Pinkens) 

“ATTURAS” -  3 (Lauris Pīlēģis, Eva Kārkliņa, Antra Grūbe) 

DOME NOLEMJ: 



Neiekļaut lēmuma projektu “Par augošu koku pārstādīšanu no būvobjekta teritorijas Rīgas ielā 

21, Talsos, Talsu novadā”. 

 

A. Pinkens iesaka vispirms jautājumu skatīt komitejās. 

A. Stūrmaņa viedoklis, ka lielu koku pārstādīšana ir ļoti riskanta. Tas jādara šobrīd 

kamēr vēl ir iespējams. Pavasarī lielus kokus ir daudz grūtāk pārstādīt, rudenī veicot darbus 

koki labāk iedzīvosies jaunajā vietā.  

A. Kalniņš pamato savu balsojumu – balsoja “par”, lai process varētu iet savu gaitu 

un nekavētu darbu uzņēmējam. Vēlas, lai publiski nolasītu balsojumu rezultātus. 

L. Pīlēģis lūdz izvērtēt, vai mēs šo zemi esam nodevuši valstij bezatlīdzības 

lietošanā? Izvērtēt iepriekš iesniegtos piedāvājums, juridiski noskaidrot, vai mēs varam darīt 

un vai iepriekš nav atrunāts un nav noslēgta vienošanās? Pievienot šīs vienošanās pie 

lēmumprojekta. 

K. Kalniņš skaidro, ka balsoja – pret, nav bijusi iespēja iepazīties kādi koki tiek 

pārstādīti. Šis ir sasteigts lēmumprojekts. 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

 Lemjošā daļa  

1. Par Rojas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

2. Par atļauju Dinai Bičulei savienot amatus. 

3. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Reģionālo attīstības centru un novadu 

apvienība”. 

 

1.§ 

Par Rojas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā 

A. Āboliņš, I. Purviņa, A. Pinkens, 

  

Ziņo I. Purviņa, septembrī izsludināts konkurss uz  Rojas apvienības pārvaldes 

vadītāja amatu vietu. Konkursā pieteicās trīs kandidāti, divi tika virzīti uz otro kārtu. Komisija 

vienojās virzīt iecelšanai Rojas apvienības pārvaldes vadītāja amatā Ligitu Šnori. 

A. Pinkens jautā Domes priekšsēdētājam A. Āboliņam. Piedalījās otrās kārtas 

kandidātu intervijā un pēc intervijas nosūtīja iesniegumu Domes priekšsēdētājam, jo secina, 

ka process nav noticis atbilstoši nolikumam. Lūdz domes priekšsēdētājam nodrošināt tādu 

konkursa norisi un rezultātu, kas atbilst nolikumam, Pašvaldību likumam un Darba likumam. 

Vai iesniegums ir izskatīts un kāds lēmums pieņemts? 

A. Āboliņš informē, ka iesniegums pieņemts zināšanai. Komisija ir vērtējusi. 

Sagatavots protokols par komisijas lēmumu un komisija sniedz priekšlikumu virzīt kandidātu 

apstiprināšanai Domes sēdē. 

Starp A. Pinkenu un komisijas locekļiem notiek diskusija par konkursa izvērtējuma 

rezultātiem. 

D. Karols iziet plkst. 13.41  

D. Karols pievienojas plkst. 13.49                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

A. Āboliņš informē, ka nedarbojas Dokumentu vadības sistēma “LIETVARIS” un 

nav informācija, kad sistēma atsāks savu darbību. 

S. Pētersone iziet plkst. 13.56  

A. Astrātovs iziet plkst. 14.00  

A. Stūrmanis iziet plkst. 14.02 

I. Norenberga Zoom videokonferenču platformā pieslēdzas plkst. 14.04 

A. Stūrmanis pievienojas plkst. 14.06 



A. Astrātovs pievienojas plkst. 14.08 

L. Pīlēģis jautā, kā deputāti var būt pārliecināti, ka arī pārējās pozīcijās nav 

neatbilstošs vērtējums? 
Turpinās diskusija starp A. Pinkenu un komisijas locekļiem par konkursa izvērtējuma 

punktu piešķiršanas rezultātiem. 

A. Pinkens aicina veikt komisijas audioierakstus, lai pēc tam var dzirdēt un izvērtēt 

komisijas laikā uzdotos jautājumus un atbildes.  

A. Āboliņš aicina amata kandidāti L. Šnori iepazīstināt ar sevi un paust savu 

redzējumu.  

L. Šnore iepazīstina ar sevi. Pašvaldībā strādā jau 17 gadus un ir mazliet savādāks 

redzējums par vadības stilu un organizāciju pārvaldē. Var piedāvāt savādāku redzējumu 

pārvaldes darbā.  

I. Norenberga lūdz L. Šnori, iepazīstināt ar savu redzējumu par pārmaiņām Rojas 

apvienības pārvaldē? 

L. Šnore atbild, ka iesaistīsies darbā pie 2025. gada budžeta sastādīšanas, kas ļaus 

saprast kādas ir prioritātes un izvērtēt iepirkumu cenas. Viens no primārajiem jautājumiem ir 

slēgt vienošanās ar ārpakalpojumu sniedzēju saistībā ar ielu un ceļu tīrīšanu ziemas periodā.  

I. Norenberga jautā, ko gribētu realizēt ilgtermiņā Rojas pagasta apvienības 

teritorijā? 

L. Šnore atbild, ka ļoti svarīgi iesaistīties darbā par piekrastes tematisko plānojumu. 

Pašvaldībai nepieciešams noteikt teritoriju, kur paredzēt novirzīt operatīvo transportlīdzekļu 

piekļuvi jūrai. Kopīgi ar Centrālās pārvaldes Attīstības plānošanas, projektu vadības un 

tūrisma departamentu izvērtēt, kādus projektus var realizēt. 

S. Pētersone pievienojas plkst. 14.10 

A. Grūbes viedoklis, nesaskata līdzvērtīgu kandidātu novērtēšanu. 

A. Pinkena viedoklis, rakstveidā informēja domes priekšsēdētāju, ka komisija nav 

korekti izvērtējusi pretendenta vadības pieredzi, nav noteikusi vienādus un salīdzināmus 

nosacījumus. Komisija nav nodrošinājusi intervijas saturu, lai objektīvi izvērtētu pretendentu 

atbilstību amatam saskaņā ar nolikumā noteiktajiem kritērijiem. Neatkarīgi no balsojuma 

vērsīsies pēc palīdzības pārraugošajās institūcijās, jo šādā veidā iecelt valsts amatpersonas 

amatos nav gatavs pieļaut. Domes lēmuma pieņemšanā nepiedalīsies. 

E. Kārkliņa informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

L. Pīlēģis pievienojas iepriekš kolēģu izteiktajam viedoklim un kopā ar partijas 

kolēģiem balsojumā nepiedalīsies. 

I. Norenberga izsaka viedokli par izvērtēšanas procesu un informē, ka balsojumā 

nepiedalīsies. 

A. Kalniņš izsaka viedokli par konkursu. 

A. Āboliņa viedoklis, ka komisijas darbs nākotnē ir jāuzlabo, komisijā jābūt iekļautai 

Administratīvā departamenta vadītājai.  

 

Sakarā ar to, ka nedarbojas dokumentu sistēma “LIETVARIS” balsojums notiek paceļot 

roku 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants Kalniņš, Dainiss 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegss 

Solovjovs, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Ainis Stūrmanis) 



“NEPIEDALĀS” -  
7 (Kalvis Kalniņš, Māris Rozenbergs, Aldis Pinkens, Lauriss 

Pīlēģis, Eva Kārkliņa, Antra Grūbe, Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 325 “Par Rojas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā”. 

 

A. Grūbe aiziet 14.29  

 

2.§ 

Par atļauju Dinai Bičulei savienot amatus 

A. Āboliņš, A. Šturms 

 

Ziņo A. Šturms, sagatavots lēmumprojekts “Par atļauju Dinai Bičulei savienot 

amatus”. Lūdz atļauju savienot pamatdarbu (Talsu pamatskolas direktors) ar papildu 

pienākumiem (blakus darbu) – Talsu pamatskolas zēnu kora diriģenta un ansambļa vadītāja 

amatiem Talsu novada Bērnu un jauniešu centrā, sieviešu kora “Balgale” diriģenta amatu 

Balgales sporta un brīvā laika pavadīšanas centrā, sieviešu ansambļa “Alba” vadītāja amatu 

Lībagu brīvā laika pavadīšanas centrā. Izvērtējot iestādes vadītājas kompetenci secināts, ka 

amatu savienošana interešu konfliktu nerada, netiks ierosināti vai pieņemti lēmumi vai veiktas 

citas darbības, kas varētu skart iesniedzēja kā valsts amatpersonas personiskās un mantiskās 

intereses, kā arī amatu savienošana nav pretrunā ar valsts amatpersonai saistošām ētikas 

normām un nekaitēs valsts amatpersonas tiešo pienākumu pildīšanai. Atļaut savienot 

pamatdarbu ar papildu pienākumiem. 

I. Brūna-Labāne Zoom videokonferenču platformā, pēc pārtraukuma plkst. 14.46 

pievienojas plkst. 14.47 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

Sakarā ar to, ka nedarbojas dokumentu sistēma “LIETVARIS” balsojums notiek paceļot 

roku 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants Kalniņš,, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris,, 

Oļegs Solovjovs, Andis Āboliņš, Kalvis Kalniņš, Māriss 

Rozenbergs, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Eva Kārkliņa, Ainiss 

Stūrmanis, Ilva Norenberga) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 326 “Par atļauju Dinai Bičulei savienot amatus”. 

 

3.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Reģionālo attīstības centru un 

novadu apvienība” 

A. Āboliņš, D. Karols, A. Pinkens, E. Kārkliņa 

 

Ziņo D. Karols, sagatavots lēmumprojekts “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi 

biedrībā “Reģionālo attīstības centru un novadu apvienība””. Līdz šim biedrībā “Reģionālo 

attīstības centru un novadu apvienība” tika deleģēta iepriekšējā Talsu novada domes 



priekšsēdētāja Eva Kārkliņa. Ar Talsu novada domes priekšsēdētāja maiņu, aicinu atbalstīt 

lēmumprojektu, kurā tiek pilnvarots Talsu novada domes priekšsēdētājs Andis Āboliņš 

pārstāvēt Talsu novada domi.  

A. Pinkens jautā, kāpēc darba kārtībā iekļauts jautājums, kuru iepriekšējā  Domes 

sēdes balsojumā noraidīja? 

D. Karols atbild, ka iepriekšējā sēdē iespējams pietrūka izvērstāks skaidrojums. 

A. Āboliņš jautā, vai E. Kārkliņa ir gatava turpināt pārstāvēt pašvaldību biedrībā, vai 

uzskata, ka tas būtu jādara Domes priekšsēdētājam? 

E. Kārkliņa atbild, ka no februāra mēneša nav saņēmusi nevienu uzaicinājumu uz 

“Reģionālo attīstības centru un novadu apvienība” sēdēm. Nav lietas kursā kas notiek 

biedrībā, ja būtu informēta par notiekošo, iespējams piekristu turpināt darbu. 

A. Pinkens jautā, vai no februāra mēnesi no organizācijas ir saņemti uzaicinājumi 

piedalīties sēdēs? Vai pašvaldība ir piedalījusies sēdēs un kurš pārstāvēja Talsu novada 

pašvaldību? 

A. Āboliņš atbild, ka nav lietas kursā par oficiālu dokumentu saņemšanu, bet ir 

pievienots “Reģionālo attīstības centru un novadu apvienība” WhatsApp grupai, kurā saņem 

paziņojumus par sanāksmēm. 

A. Pinkens jautā, kāpēc informācija netika pārsūtīta E. Kārkliņai? 

D. Karols atbild, ka biedrības nolikumā minēts, ka biedrību pārstāv novada Domes 

priekšsēdētājs, vai viņu pilnvarota persona.  

K. Kalniņš iziet plkst. 14.58  

K. Kalniņš pievienojas plkst. 14.59 

 

Sakarā ar to, ka nedarbojas dokumentu sistēma “LIETVARIS” balsojums notiek paceļot 

roku 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

10 (Ainis Stūrmanis, Gundars Sebris, Sandra Pētersone, Andiss 

Āboliņš, Andis Astrātovs, Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs, Dainiss 

Karols, Almants Kalniņš, Ieva Brūna- Labāne) 

“PRET” -  
4 (Māris Rozenbergs, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Ilvaa 

Norenberga) 

“ATTURAS” -  2 (Eva Kārkliņa, Kalvis Kalniņš) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 327 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Reģionālo 

attīstības centru un novadu apvienība””.  

 

A. Pinkens pamato savu balsojumu, pieņemt lēmumus par vienu jautājumu vairākas 

reizi mēnesī ir nelietderīgi.  

 

Sēde slēgta plkst. 15.05 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Andis Āboliņš 

Parakstīts 23.10.2024. 

 

Protokolētāja (paraksts*)                    Inga Koha- Kurovska 

Parakstīts 23.10.2024. 


